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Protokół Nr XXXDV2018
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia20 czerwca 2018 roku

Sesję otworz;Ąa Pruewodnicząca Rady Gminy Mietków - Helena Artymowicz słowami
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywttała wszystkich zebtanych, na podstawie listy
obecno ści stwierdziła quorum i przedstawiła p orządek obrad :

12. Otwarcie Sesji.
13. Ptzyjęcie protokołu z poprzedniej sesj i z dnia 1 6.05.20 1 8 r.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy na 2018 rok.
15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu.
16. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Mietków.
17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazarua projektu regulaminu dostarczania wody i

odprowadzania Ścieków w Gminie Mietków do organu regulacyjnego
l8. Podjęcie uchwały w sprawie wytaŻenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego

zavł ar cia umowy dzierzawy na okre s dłuŻszy nii 3 |ata.
19. Podjęcie uchwały w sprawie wyraieniazgody nazawarcie kolejnej umowy dziefiavty

po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.
20. Podjęcie uchwały w sprawie ptzyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program Polityki

Zdrowotnej Gminy Mietków na lata 2018-2020 obejmujący szczepienia przeciwko
wirusowi brodawczaka ludzkiego (HPV)".

21. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy wraz zę
sprawozdaniemz wykonania budzętu gminy za20l7 rok,

Z2.PoĄęcie uchwały w sprawie zatwietdzęnia rocznęgo Sprawozdania finansowego za 2017
rok Gminnego ośrodka Kultury w Mietkowię.

23. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzęnia rocznęgo sprawozdania finansowego za 2017
rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Mietkowie.

24.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Mietków.
25. Wnioski i interpelacje radnych.
26. Sprawy róinę,
27. Zamknięcie Sesji.

Po przedstawieniu porządku obrad Przewodnicząca RG - H. Artymowicz oddała głos Wójtowi
Gminy

_ Adam Kozarowicz * Wójt Gminy powiedział, ie w dniu dzisiejszym podpisane zostały
protokoły przekazaria sprzętu ratowniczego dla oSP Mietków _ zestaw ratowniczy PSP R-1
z deską ortopedyczną i szynami Kramera oraz d|a oSP Domanice i oSP Stróza - 2 torby i2
defibrylatory Łączna wartośó tego sprzętu 16 tys. zŁ. Jęst to sprzęt zę środków Ministerstwa
Sprawiedliwości.
Przy tej okazji . /ójt podziękował p. Mariuszowi Susło za jego wielkie zaangaŻowanie.
Następnie przekazaŁ sprzęt przedstawicielom oSP przybyłym na Sesję.

Ad.2
PrzewodniczącaRady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie ptzyjęcia protokołu zpoprzedniej
sesji z dnia 16.05.2018 r.
Głosowało 11 radnych - oddano II gtosów,,za,,.
Przewo dnicząca stwier dziŁa, że protokół zo stał pr zyj ęty j e dno gło śnie.

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na20l8 rok.

- Projekt uchwaty przedstawiła Regina ozga_ Skarbnik Gminy, wyjaŚniajęc, ze dokonano
przesunięcia środków przeznaczonych na zakup samochodu strażackiego (est to
uwarunkowane tym' że dotację dostanie bezpośrednio oSP) oraz środków przeznaczonych
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na adaptację przedszkola i na rea|izację zadania drogi dojazdowe. Muszą byó teŻ
zabezpieczone środki na dokumentację zadańrealizowanych w 2019 roku.

Głosowało 11 radnych _ oddano II gŁosów ,,zt,.
Przewo dni c ząc a stwier dziŁa, ię uchw ała zo staŁa p o dj ęta j e dno gł o śni e.

Ad 4.
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu.

- Projekt uchwały przedstawiła Regina ozga _ Skarbnik Gminy' informując' ze środki te s4
zapisane w budżecie.

Głosowało 11 radnych _ oddano II głosów ,,za,,.
Przewo dni c ząc a stwier dziŁa, ze uchlv ała zo stata p o dj ęta j e dno gł o śnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Mietków.

- Projekt uchwały przedstawiła Regina ozga_ Skarbnik Gminy,
Głosowało 11 radnych - oddano 77 gt'osów ,,za,,.
Przewodnicząca wyjaśniŁa, Że podjęcie tej uchwały wiĘe się z ustawą dotyczącą zmniejszenia
wynagrodzenia wójtom, burmistrzom i prezydentom.
Stwierdziła, ze uchwał a zo stała podj ęta j edno gło śnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawie przekazartia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków
w Gminie Mietków do organu regulacyjnego

- Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy wyjaśnił, ie w związku ze zmianą ustawy i powstaniem
przedsiębiorstwa Wody Polskie regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków
musiał zostaó dostosowany do obecnie obowiązujących przepisów prawa' nie ma
zasadniczy ch zmian. N astępni e przed stawił proj ekt uchwały.

Głosowało 11 radnych _ oddano 11 głosów ,,za''.
P rzewo dni c ząca stwier dziła, ie uchw aŁa zo stała p o dj ęta j e dno gło śnie.

Ad7 .
Uchwała w sprawie wyrizenia zgody na odstępienie od obowięzku przetargowego zawarcia umowy
dzieriav,ry na okręs dłuŻszy niŻ3lata.

- Projekt uchwały przedstawił Adam Kozarowicz -Wojt Gminy, wyjaśniając, że jest to częśc
działki koło zapory w kięrunku Maniowa Małego, jest uzytkowana rolniczo.

Głosowało 1i radnych _ oddano II gł.osow ,,zt,.
Przewo dni c z4ca stwier dziła, ze uchul ała zo staŁa p o dj ęt a j e dno gł o Śni e.

Ad 8.
Uchwała w sprawie wytaŻeniazgody nazawarcie kolejnej rrmowy dzierŻavty
po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.

- Projekt uchwały przedstawił Adam Kozarowicz - Wójt Gminy' wyjaśniając, że jest to pas
gruntu na|eŻący do gminy, położony koło remizy straŹackiej.

Głosowało 11 radnych _ oddano II gł.osow ,,zd,,
Przewo dnic ząc a stwier dziła, ie uch.w aŁa zo stil.a p o dj ęta j edno gło śni e.

Ad 9.
Uchwata w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program Polityki Zdrowotnej
Gminy Mietków na Iata f0I8-2020 obejmujący szczepienia przeciwko wirusowi brodawczaka
ludzkiego (HPV)".

- Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy powiedział, Że od kilku lat szczepione są dziewczynki
przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego HPV' obecnie, aby móc kontynuowaÓ to
zadatie naleŻaŁo opracować program. Program ten uzyskał poz1.tywnę opinię Agencji
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oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji. Następnie przedstawit projekt uchwały.
Głosowało 11 radnych _ oddano 11 głosów ,,za''.
Przewodniczęca stwier dz|Ła' ie uchułał'a został'a podj ęta j ednogłoŚnie.

Ad 10.
Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu gminy za20l7 tok'

- Projekt uchwały przedstawiła Regina ozga- Skarbnik Gminy.
Głosowało 11 radnych _ oddano 11 głosów ,,za''.
Przewodnicząca stwier dziła, że uchwała zo stał'a po dj ęta j edno gło śnie.

Ad  11 .
Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2017 rok Gminnego
ośrodka Kultury w Mietkowie.

- Projekt uchwały przedstawiła Regina ozga_ Skarbnik Gminy.
Głosowało 11 radnych - oddano 11 głosów ,,za''.
P rzewo dni cząc a stwi er dziŁa, Że uchvł ała zo stała p o dj ęta j e dno gł o śni e.

Ad12.
Uchwała w sprawie zatwterdzen|a rocznego splawozdania finansowego za 2017 rok Gminnej
Bibliotęki Publicznej w Mietkowie.

- Projekt uchwały przedstawiła Regina ozga_ Skarbnik Gminy.
Głosowało 11 radnych-oddano II gŁosów ,,za,,,
Przewo dni c z ęc a stwi er dz|Ła, Że lchw aŁa zo stała p o dj ęta j e dno gło śni e.

Ad 13.
Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Mietków.
W związku z tym, ż:e komisje Rady szczegółowo analizowały na swoich posiedzeniach
sprawozdanie z wykonaniabudŻetu gminy za20l7 rok, Przewodnicząca Rady Gminy - Helena
Artymowicz oddała głos Komisji Rewizyjnej.

Paweł Wacławek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię Komisji o
sprawozdaniu z wykonania budzętu gminy za 20I] rok, wniosek Komisji skierowany do Rady
Gminy o udzięlenie absolutorium Wójtowi oraz uchwałę Nr V/11Il20I8 Składu orzekającego
Regionalnej Izby obrachunkowej we Wrocławiu z drua 30 maja 2018 r' w sprawie opinii o
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mietków w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi
gminy Mietków za20|7 rok ,

Następnie Helena Artymowicz Przęwodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały
w sprawie udzielenia absolutorium Wojtowi Gminy Mietków.

Głosowało 11 radnych _ oddano 11 głosów ,,za''.
P rzewo dni cząc a stwi e r dziŁa, Że uchw aŁa zo staŁa p o dj ęta j e dno gł o śni e.
ZłoiyŁa Wójtowi iyczeniadużo sił i wyrwałości w realizacji kolejnychzadan.
-Wójt podziękował radnym za udzięIęnie absolutorium, ale zaznaczyt., ie nie wykonałby tego
wszystkieg o bez radnych, sołtysów i pracowników Urzędu Gminy.

Ad 14. Wnioski i interpelacje radnych
- Andrzej Pietruszka - Z-ca Przęwodniczącej RG poinformował, że spotyka się z mieszkanką

Borzygniewu będąc u różnych Iekarzy, ktota zllrraca się do niego z prośbą o poruszenie na
sesji sprawy uruchomienia rehabilitacji w Mietkowie w budynku po oŚrodku zdrowia.
ostatnio zapytaŁa, czy poruszył temat na sesji' odpowiedział, Że w ostatnim czasie nie było
sesji RG. Uwtzajednak, i tak powiedziat' tĄ Pani, Że to nie wchodzi w rachubę, poniewaz
ZespoŁLecznictwaAmbulatoryjnego w Kątach Wr. ma u siebie rehabilitację i nie wiadomo
czy chciaŁby uruchomić w Mietkowie oraz zewzględuna brak środków.
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Przewodnicząca stwierdził'a, ze wszystkie sprawy, które nurtujq mieszkanców radni maj4
prawo zgłaszaó na sesji.
Paweł Wacławek - radny _ ponownie poruszył Sprawę wyniesienia ptzejścia dla pieszych w
Maniowie Małym i zwroclł się do Wójta o mocniejszy nacisk w Starostwie.
Wójt powiedziat' ie były podejmowane działania, aIę jest niechęó do budowy wyniesień
przejśó dla pieszych, uwaia się, ze to przejście powinno gdzieś prowadzić. Po zakończeniu
placu, który tam przygotowujemy będzie uzasadnięnie i będziemy działac.
P. Wacławek powiedział, Żejest powód, aby to przejŚcie powstało w tym roku - plac zabaw
jui jest i będzie tez budowana a|tana z gtantu,

Ad 15" Sprawy róŻne
- P. Wacławek powiedział, Że w Maniowie Małym były wymieniane słupy oŚwietlenia

ulicznego i została 1 lampa - zwroctt się z proŚbą o umieszczenie jej nabzyiowce.
- Piotr Skonieczny _ mieszkanięc Maniowa Małego powiedział, Że ma ogromną proŚbę do

rady i przedstawicieli gminy, to co powiedział radny o wyniesieniu przejścia dla pieszych
otaz - rozmawiamy od prawię 20lat o poprawie bezpieczenstwa * w sprawie chodników
nic nie było mozna zrobić, dopiero interpelacja mieszkańców Maniowa Małego plus pisma
do gminy i starostwa spowodowało efekt . Zap5ĄaŁ co dalej ztym faktem' ponieważ mija 8
lat od budowy częŚci chodnika i od 8 lat mieszkańcy walcz4 o jego dokończenie. Chodzi o
bezpieczenstwo mieszkańców do pewnego miejsca idą chodnikiem i potem wychodzą na
drogę gdzie jest ruch samochodów cięzarowych, Poza tym na wysokości planowanego
miejsca spotkań była mowa o dołożeniu punktu Świetlnego - jest cisza w tej sprawie . CaŁy
czasbyła mowa' ie nie da rady nic zrobić, bo jest mur przypaŁacowy' Jednak dało się coś
zrobic. Jest tam bardzo niebezpiecznie. Pytanie - kiedy Państwo coś zrobicie. Były pisane
pisma, byliśmy zbywani,były teŻ pisma do Starostwa, ale przedstawiciela Starostwa nie ma
na sesji. Co wybory jest tzw. ,,spręŻ,,, a|e ptzez 4Iata nie dzieje się nic.

- Jetzy Kuriata _ radny stwierdził' Że mieszka w miejscowości Stróza, gdzie nie ma w ogóle
chodnika' Częsć ludzi z Ujowa, Wawrzenczyc, z Mietkowa jeździ przez Stroie do pracy,
mieszkańcy czekĄą w kolejce, tak jak w Maniowie Małym, 2|ata temu, a nie 8 |atbył
robiony chodnik. Nie bronię Wójta, ale jest ograniczona pula pieniędzy i w danej wiosce
mozemy zręalizować, I _2 zadania, nie mozemy wybiórczo traktować,-bo nasza wioska nie
skończona. Gmina sktada się z 15 wiosek, nie tylko z2.3 wybranych.

- P. Skonieczny _ zgodził się z radnym, ale stwierdził, Zę Sprawa chodnika ciągnie się od 20
lat. Jest mieszkańcem Maniowa Małego i walczy o Maniów Mily, uwaŻa ie Pan radny ze
Strózy powinien wa|czyc o Stróże"

- J. Kuriata powiedział, Że od 15 lat jest radnym i wie kiedy się zaczęła i kiedy został chodnik
wybudowany. Walczy o Stróże, ale nie moŻna zadŁuŻyc budzetu do granic możliwości, bo
chodnik w Maniowie musi byó zrobiony w tej chwili.

_ E|Żbięta Modrzejewska dodał'a, ie w Maniowie i w Maniowie Małym jest chodnik, tylko nie
maŁącznikamiędzy Maniowem a Maniowem Małym.

- J. Kuriata _ Rada gminy pokłoniła się nad Waszą miejscowoscią, ze względu na to' Że zna
tereny' wte, ze jeŻdżą pTZeZ waszą wioskę ciężarówki i dlatego jednym z pnorytetow było
zrobienie tam chodnika i oświetlenia, żeby poprawicbezpieczeństwo. Trzebapoczekać,, jak
będą pieniądzebędzie dalej robiony chodnik.

- Przewodntcząca powiedziała, Żebatdzo dobrze, ze się o tych sprawach mówi, ale tak jak
kolega powiedział' mamy budzęt taki jaki mamy i musimy dzieliÓ w miarę sprawiedliwie.
Kolega Paweł Wacławek wa\czył w sprawie swojej miejscowości bardzo, z wielkim
zaangtzowaniem. Wszystko co zostało zrobione w Maniowie Małym to jego zasługa i nie
moŻna mu nic ująó. My wszyscy mamy malzęn:ra, i wielkie nadzieje ieby kuŻda wioska coś
miała zrobione i to nam się udaje, Że mamy plany ikaŻdy czekana swoją kolejkę. Myślę' że
to o czym Pan mówi teŻbędzie zręalizowane, ale w swoim czasie.

- P. Skonieczny powiedział, Że w ramach głosu, który mu mieszkańcy udzielili będzie się
przygIądaŁ, bo wie, Że sąrcalizowane pewnę inwestycje, które nie są prior1tetowe.
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- Przewodnicząca na pewno jest tak, Żę rue wszyscy będą zadowoLęru z naszych dńaŁańteŻto
rozurniemy.
Zapytata czy ktoś ma jeszczejakieś sprawy.
Nikt nie z$osiŁ.

Ad 16.
Helena Artymowicz . Przewodnicząca Rady Gminy, w zwi4zkll z Wczetpaniem tematów,
zank<n$a S esj ę śłowam i,,Zarnykarn S e sj ę Rady Gminy Mietkód'.

Protokołowała:

Genowefa Chabzda

Przewcłq icząca
R?ąt 9 iny

Helena uAr mbwicz


